
Referat af bestyrelsesmøde i Tisvilde Kystsikringslag vest for Holløse 

Søndag d.10.9.2017 hos Kjeld Birch 

Til stede: Kjeld Birch KB), Eva Brobjerg (EB), Peter Helm (PH), Jens Kirkegaard (JK) og Agnes Witzke (AW) 

Afbud: Nicolai Mallet 

 

Dagsorden 

1. Sidste referat 

2. Opfølgning på generalforsamlingen – herunder: 

a. Bestyrelsens konstituering 

b. Budget 2017-22: 2018 renovering af den vestlige ende 

 Nyt budget for projektet 

 Ændring af koten til 3,70 m? 

c. Hjemmeside 

3. Samvirkets årsmøde 

4. Evt. 

 

Ad 1. 

Ref. 17.6.17 godkendt og underskrevet 

Ref. fra generalforsamlingen underskrevet, AW sender det til Gribskov kommune 

Regnskab underskrevet. 

 

Ad 2a. 

Bestyrelsen konstituerer sig med KB som formand, EB som næstformand, AW som kasserer. 

 

Ad 2b. 

Budget 2017-22 fastholdes. 

Renovering af den vestlige ende, ca. 200 m. Det oprindelige projekt var på 1.092.000 kr.  

I betragtning af at det er 4 år gammelt, må der forventes at det bliver dyrere.  

Vi skal have tilbud fra VG og Zøllner.  

JK går i dialog med dem med udgangspunkt i Bierings tegninger – og tidligere tilbud fra bl.a. VG. 

Ved renoveringen af den vestlige ende skal entreprenøren forholde sig til hvordan kystsikringen ser ud vest for vores 

lag, så overgangen bliver harmonisk.  

I budgettet regner man med genbrug af materialer fra det nuværende glacis. Af hensyn til udseendet skal det laves på 

samme måde og med samme søsten. Hvis sprængsten er billigere, kan man overveje at bruge dem nederst, hvor 

sandet vil dække dem. 

Hvis renoveringen af den vestlige ende overskrider budgettet (markant), udskydes det en sæson.  

Tilbuddene på renoveringen skal være hjemme inden næste bestyrelsesmøde 19.november. 

Koten kan muligvis ændres til 3,70 m over tid og under hensyntagen til fremtidig vandstigning. Men det er usikkert 

hvornår kommunerne overtager aktiviteterne fra Kystdirektoratet – muligvis i 2018. KD vil sige nej, hvis man ønsker at 

hæve koten. Vi risikerer stor forsinkelse i sagsbehandlingen, hvis vi beder om at få lov til at hæve koten ved den 

kommende renovering; vi må vente på en afklaring og fastholder derfor koten på 3,20 m. 

 

Ad 2c. 

Generalforsamlingen var positiv over for oprettelse af en hjemmeside. EB påtager sig at undersøge mulighederne. 

Målet er at vi til næste GF kan præsentere en hjemmeside. 

 

Ad 3. 

Samvirkets årsmøde. EB og JK deltog. Projektet Nordkystens Sandfordring skal klares i fællesskab mellem de 4 

kommuner. Samvirket er positiv over for sandfordringsprojektet, men støtter samtidig de hårde kystsikringsanlæg. Se 

mere i referatet af mødet i Samvirket når dette sendes til os. 

 

Ad 4. 

Næste møde søndag d.19. november kl.15.00 hos KB. 

Ref./AW/11.9.17. 


